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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de
staatssecretaris van Financiën over
efficiëntie bij het versturen van
brieven door de Belastingdienst.
(Ingezonden 21 december 2009)

1
Heeft u ook een brief van een
belastingplichtige uit Utrecht (van
5 november jl.) ontvangen over het
kort na elkaar driemaal ontvangen
van een brief van de
Belastingdienst?1

2
Waarom wordt in de eerste brief
meegedeeld dat de belastingplichtige
een deel van de zorgtoeslag over
2008 terug moet betalen middels
«een aangekondigde acceptgiro»,
waarbij de tweede brief die na een
paar dagen volgt pas de acceptgiro
bevat, en tenslotte weer na een aantal
dagen nog een derde brief volgt
waarin staat dat de belastingplichtige
niets hoeft te doen aangezien het
verschuldigde bedrag verrekend zal
worden met het voorschot
Zorgtoeslag 2009? Had dit allemaal
niet efficiënter en dus in één brief
gekund?

3
Gaat de Belastingdienst altijd zo te
werk, door meer brieven kort na
elkaar te versturen? Hoeveel zou de
Belastingdienst op jaarbasis besparen
als alle brieven die kort na elkaar
verstuurd worden naar dezelfde

belastingplichtige in één keer
verstuurd zouden worden?

1 Afschrift van de brief, onderhands aan
bewindspersoon verstrekt.
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